更新客戶資料表格

CHANGE OF CLIENT DATA FORM

致 To: 華大證券有限公司

Prime China Securities Limited

個人客戶請即上 www.primechina.com.hk 登入「網上綜合戶口服務」,體驗簡易、快捷、方便的更新資料服務(除更新手機及銀行資料外),此網上服務並不適用於聯名或公司客戶。

Individual client can experience simple and convenient information amendment service (Except mobile and Bank Information update) by login your 'Consolidated e-service' account at www.primechina.com.hk. This online service is not applicable to Joint or corporate A/C Clients.

客戶請填妥此表格透過以下途徑遞交 Client please complete and submit this form through one of the following channels.

- 傳真 Fax: (852) 39528808 / 電郵 Email: cs@primechina.com.hk
- 郵寄 Mail: 香港九龍灣宏光道 1 號億京中心 B 座 31 樓 B-C 室

Room B&C, 31/F, Tower B, Billion Centre, 1 Wang Kwong Road, Kowloon Bay, Hong Kong

客戶名稱	戶口號碼	
Name of A/C Holder(s)	A/C No.	
身份證/護照號碼	本更改生效日期	(DD /h 4h 4 /\0000)
ID/Passport No.	Change Effective Date	(DD/MM/YYYY)

請將下列更改更新至所有本人/吾等在貴公司及/或華大證券有限公司其它成員公司開立的戶口。本人/吾等確認此等更新同時適用於本人/吾等在此日期前簽署的一切文件,此等文件的法律效力,不會被此等更新所影響。本人/吾等聲明在本表中提供的所有資訊以及本人/吾等向貴公司就本表所提交的一切證明及相關文件均為真實、完整、準確的最新資訊。在貴公司實際收到本人/吾等更改此類資訊的任何書面通知之前,貴公司有權完全依賴此類資訊而作出任何目的之行動。本人/吾等承諾就本表所提供的任何資訊出現變化時立即通知貴公司。

Please update the following change(s) to the records of all the account(s) maintained with the Company and / or other member company of the Prime China Securities Limited under the Name of Account Holder(s) above. I/We confirm that such change(s) shall also apply to all documents I/we previously executed without any effect on the legality of such documents. I/We declare that all information provided in this Form and all supporting and relevant documents by me/us to your Company in relation to this Form is true, complete, accurate and up-to-date. Your Company is entitled to rely fully on such information for all purposes unless your Company has received actual prior notice in writing of any change from me/us. I/We undertake that I/we shall advise your Company forthwith any changes to the information supplied in this Form.

- *註:請用正楷填寫所需更改資料,並在口加上剔號。
- * Note: Please complete only those details to be changed in BLOCK LETTERS and tick where applicable.

聯絡資料 Contact Information					
通訊地址					
Correspondence					
Address					
註 Note: 如客戶更改通訊地址,客戶則需提供三個月內有效的地址證明副本。					
For clients who change correspondence address and submit the from, please also provide address proof copy within 3 months.					
住宅電話		公司電話			
Home Tel No.		Office Tel No.			
流動電話		傳真號碼			
Mobile No.		Fax No.			
戶口結單收取方式	□ 郵寄 By Post	□ 電郵 By Email	電郵地址 Email address:		
Method of Account					
Statement Collection					
結單語言	□ 中文 Chinese	□英文 English			
Statement Language					
註 Note: 本人/吾等明白並同意若貴公司經 3 次嘗試仍未能送達電郵結單,貴公司將轉回郵寄結單予本人/吾等,直至收到另行通知。					
I/We acknowledge and agree that should the email statement be returned undelivered after 3 attempts, you will revert to send all statements to me/us by					
post until the receipt of further instructions.					
銀行資料(新增指定或更改已指定的銀行帳戶)					
Bank Information (To designate new bank account(s) or change designated bank account)					
銀行及分行名稱					
Bank & Branch Name					
貨幣 Currency	□ 港元 HKD □ 人民幣 CNY □ 美元 USD □ 多種貨幣 Multi-Currency □ 其它 Other				
昨戶時班 A/C No		銀行帳戶名稱			
賬戶號碼 A/C No.		Bank Account Name			
銀行帳戶名稱必須與帳戶持有人名稱一致 The Bank Account Name MUST be the same as the name of account holder(s).					

戶口持有人簽署(個人或聯名客戶) Signature(s) of A/C Holder(s) (For Individual or Joint A/C)

日期 Date DD/MM/YYYY

授權人簽署及公司印章(公司客戶)

Authorised Signatory(ies) and company chop (For Corporate A/C)

For Office Use Only		
S.V.		
	Approved by	Input